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VALGAMAA JAHIMEESTE ÜHISTU  

NÕUKOGU KOOSOLEK MADSAL 28.03.2024  

 PROTOKOLL  

 

Algus: 20.20 

Lõpp: 21.54 

Toimumise koht: Madsa, Arula, Valga maakond 

Kohal 12 Nõukogu liiget: 

Kaupo Kutsar, Ants Järvmägi, Priit Vakmann, Mart Ilves, Arno Kangro, Meelis Mägi, Mart Kaur, Vahur 

Saar, Andres Rõõmus, Aivar Täär, Taimo Elvet, Aavo Kikkas 

Koosolek  on otsustusvõimeline. 

 

Juhatuse liige: Rein Rosenberg 

Tegevsekretär: Tiina Tõnissoo 

Külalised ja jahiseltside esindajad: Tamur Tamm 

 

Koosolekut juhib: Nõukogu esimees Ants Järvmägi 

Hääletamine: Poolt: 12  Vastu: 0    

Otsus vastu võetud.  

 

Koosolekut protokollib: Tiina Tõnissoo 

Hääletamine: Poolt: 12 Vastu: 0    

Otsus vastu võetud. 

 

Ants Järvmägi: 

Teen ettepaneku kinnitada päevakord 

Päevakord: 

1. Volinike koosoleku kokkukutsumine N.11.aprillil 2024 

2. VJÜ 2024 eelarve 

3. Muud küsimused 
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Päevakorra kinnitamine 

Ants Järvmägi: 

Ettepanek: Kinnitada päevakord ülaltoodud kujul. 

Hääletamine: Poolt: 12 Vastu: 0  

Otsus vastu võetud. 

 

Ants Järvmägi: 

Rein Rosenberg: 

1. Volinike koosoleku kokkukutsumine N.11.aprillil 2024 

 

Rein Rosenberg: 

Ühistul on tarvis revident valida järgmiseks 3-ks aastaks. Raul Lepik(RL Consult OÜ) on meil teinud 

seda tööd üle 10 aasta. Saime ka tema hinnapakkumise 750€. Kas Teil on teisi kandidaate pakkuda? 

Kui ei ole, siis teen ettepaneku lepingut temaga jätkata ja teha volinike koosolekule ettepanek 

revidendi kinnitamiseks. 

Päevakorra punktideks oleks volinike koosolekul: 

*VJÜ revidendi kinnitamine 

*ettekanne Keskkonnaameti järelevalve osakonna, Tanel Tiiratsi poolt 

*EJS struktuurimuudatuste arutelu 

*muud päevakajalised küsimused 

Ants Järvmägi: 

Ettepanek: Kutsuda kokku volinike koosolek N.11.aprillil 2024 Nakatul ja kinnitada päevakord 

Hääletamine: Poolt: 12 Vastu: 0  

Otsus vastu võetud. 

 

2. VJÜ 2024 eelarve 

 

Rein Rosenberg: 

2023.majandusaata aruande esialgne tulem oli 7700 euroga plussis(raamatupidamise aruanne on 

veel koostamisel ja 2023.aasta eelarve täitmise tabeli seis võib muutuda). Tabelis on Nõukogu 

koosoleku ridadele kirjutatud ka septembris kokku kutsutud Üldkoosolek, Nõukogu koosolekuid 

peeti 2. 
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2024.aastal peaksime läbi viima lisaks 2-le Nõukogu koosolekule ka  2 volinike koosolekut-revidendi 

valimine  aprillis ja majandusaasta kinnitamine enne 30.juunit. 

Sel aastal tuleb ka noorjahimeeste koolitus, kuhu on registreerunuid 11 inimest, st me ei jää 

kahjumisse. Eelarves on juriidilise kulu rea summat tõstetud seoses käimasoleva kohtuprotsessiga. 

2024.aasta eelarve (prognoositud) tulem positiivne. 

Ants Järvmägi: 

Ettepanek: Kinnitada 2024.aasta eelarve 

Hääletamine: Poolt: 12 Vastu: 0  

Otsus vastu võetud. 

 

3. Muud küsimused 

 

Rein Rosenberg: 

EJS-i juhatuse liikmete volituste aeg saab läbi, sellega seoses olen nõus jätkama-VJÜ esindaja EJS 

juhatuses. Kas on keegi teosel arvamusel ja pakute teisi kandidaate?  

Ants Järvmägi: 

Ettepanek: Esitada Rein Rosenbergi kandidatuur VJÜ poolt EJS-i juhatusse 

Hääletamine: Poolt: 12 Vastu: 0  

Otsus vastu võetud. 

 

Rein Rosenberg: 

EJS tahab korrigeerida oma struktuuri. Praegu on olukord, kus osad piirkonnad kuuluvad läbi 

katuseorganisatsioonide EJSi, osa otse. Tajutav ebavõrdsus info liikumise,  maksustamise ja volinike 

häälte osas. EJS-i juhatus on koostanud ülevaate probleemidest ja võimalikest lahendustest; 

allorganisatsioonid peaksid kujundama esitatud materjali alusel oma seisukoha ning pärast 

kokkuvõtete tegemist juhatuse poolt arutatakse teemat EJS-i volikogu tasandil. 

Ants Järvmägi: 

Hea, et meil on EJS-Eesti mastaabis suur ja võimas. Palju abi oli kasutusvalduse lepingute 

pikendamise protsessis-läbirääkimised ÜMO-ga, JAHIS programmi arendused, läbi mille saime 

lepingute sõlmimiseks vajaliku info Maa-ametist-see lihtsustas ja kiirendas protsessi oluliselt. Saata 

koos volinike koosoleku kutsega materjalid  koosolekuks. 

Rein Rosenberg: 

EJS on lepingupartner VTA-le, SAK rahad ja riskiloomade peade rahad käivad kogu maakonna omad 

läbi VJÜ, st. osutame teenust ka neile, kes ei ole meie liige. Tasud on fikseeritud. 

Ants Järvmägi: 
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Rulli lasketiir-sellega on nüüd korras ja saame laskekatseid teha. Palju me võtame mitte VJÜ liikmete 

käest? Seni oli 5€-päev. 

Ants Järvmägi: 

Ettepanek: Määrata Rulli lasketiiru kasutamise korra eest VJÜ mitte liikmetele 10€(päev) 

Laskekatse sooritamise kord on 10€/katse  VJÜ mitteliikmetele, lisaks EJS poolt kinnitatud 

hinnakirjale.  

Hääletamine: Poolt: 12 Vastu: 0  

Otsus vastu võetud. 

Andres Rõõmus: 

Kuidas on uute limiitidega-küttimislimiidi peaks JN kinnitama ja alla saatma min 7 päeva varem.  

 

 

Rein Rosenberg: 

Jah, luba ei tohi enne väljastada kui JN korraldust ei ole alla saadaetud. EJS tegi möödunud aastal 

märgukirja nii KKA-le kui ministeeriumile. 

Ants Järvmägi: 

Me võiksime suurematele maaomanikele (ÜMO, RMK, Valga Puu jt.) teha enne uue hooaja algust 

ettepaneku kokku saada, et arutada, kuidas meil läinud on lepingupartneritena, millised on 

võimalikud murekohad, mis on hästi, mida saaksime paremini teha. Saaksime esindajate tasandil 

kokku. 

Priit Vakmann: 

Tiina võiks teha infoks eelkirja maaomanike kõneisikutele(Reevo Paas, Kadri-Aija Viik, Anti Rallmann, 

Andres Olesk, RMK esindaja jt.), et anda teada VJÜ kavatsusest ja  kokku leppida osapooltele sobiv 

aeg kohtumiseks. Eesmärk oleks kokku saada kindlasti lähikuudel (aprill-mai). 

 

Vahur Saar: 

Meie kontoriruumide hoone-Kuperjanovi 76 Valga linnas on VJÜ liikmetele kuuluv maja, mis seisab 

suures osas kasutamata. Prooviks selle ära müüa. Summasid võiks kasutada nt. Rulli arendamiseks 

vm. Alustaks küsimisega 150.000.- € näiteks. 

Rein Rosenberg: 

Meil on 28.03.2013.aasta ÜK otsus olemas maja müügiks, kus otsustati müüa hoonestatud kinnistu, 

reg.osa 980040, Kuperjanovi 76 Valga. Müük teostada peale põhikirja muutmist. Müügi korraldajaks 

määrata Nõukogu läbi kinnisvara ettevõtte. 

Priit Vakmann: 
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Tasub panna maja  müüki ja vaadata, milline on tegelik huvi ja olukord turul. Kui hinnatasemed ei 

sobi, pole kohustust müüa, kui tuleb mõni hea pakkumine, saab tõsiselt kaaluda. 

 

Rein Rosenberg: 

Alates sellest koosolekust peaksime kõik Nõukogu koosolekul osalenud protokolli allkirjastama. 

Lihtsam viis on seda teha digitaalselt. 

Priit Vakmann: 

Tiina saadab enne lõplikku allkirjastamist protokolli kõigile koosolekul osalenutele tutvumiseks,  

sellele järgneb protokolli allkirjastamine digitaalselt kõigi Nõukogu koosolekul osalenud liikmete 

poolt. 

Ants Järvmägi: 

Täname edukast jahist ja koosolekust osavõtjaid! 

 

Koosolek on lõppenud! Jätkame traditsioone! 


